
Referat Repræsentantskabsmøde Kor72  
23.04.23 i Odense 

 

Deltagere: 

7 fra Kor72 bestyrelsen 

4 enkeltmedlemmer og 6 korrepræsentanter 

 

Forkvinde Lisbeth Graakjær bød Velkommen til de fremmødte og vi sang: Vi mødes i sange. 

Dagsorden:  

1. Valg af ordstyrer og protokolfører: 

Jens Johansen blev foresla et og valgt som ordstyrer 

Birgitte Ugilt blev foresla et og valgt som protokolfører. 

2. Bestyrelsens beretning  

Bilag 

Lisbeth Graakjær gennemgik beretningen, der blev afsluttet af en billedkavalkade med klip 

fra jubilæumsa rets mange fejringer og stævner. 

Der var ingen kommentarer til beretningen, kun applaus. 

3. Å rsregnskab: 

Ånders Hamming gennemgik regnskabet 

Der var enighed om, at Kor72 har en sund økonomi, og kom ud af 2022 med et lille 

underskud, trods jubilæumsa r. Dette grundet fondsstøtte fra Nordea-fonden til flere af 

a rets projekter. 

Et ønske fra et medlem: Åt regnskabet bliver sendt ud til de tilmeldte inden 

repræsentantskabsmødet, sa  det er muligt at sætte sig ind i det og fa  et større overblik 

inden mødet. 

Bestyrelsen vil diskutere ønsket pa  et kommende møde. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Indkomne forslag: 

Ingen forslag 

5. Valg til bestyrelsen 

Pa  valg: 

Tine Ohrt Højgaard, Ålice Granum, Ingrid Hostrup Petersen som alle modtager genvalg 

Lisbeth Meede ønsker ikke genvalg 

Erik Hildebrandt er ikke pa  valg, men ønsker at træde ud af bestyrelsen grundet 

manglende tid. 

Nye kandidater: 

Karsten Dam og Maria Winther Jørgensen – begge fra København og begge interesserede i 

at indtræde i bestyrelsen. Begge blev valgt. 

Suppleanter: 

Kirsten Busk modtager genvalg 

En repræsentant fra Syng 

Begge blev valgt. 

Et ønske fra et medlem:  

Kan der ved indkaldelsen til repræsentantskabsmødet komme navne pa  de medlemmer, 

der er pa  valg og om de ønsker genvalg eller ej. Der er forsta else for, at der i bestyrelsen 

skal sidde repræsentanter fra hele landet af hensyn til afviklingen af de mange stævner 



rundt om i landet, og man derfor kigger sig rundt efter medlemmer i bestemte omra der 

ved valg. 

Bestyrelsen vil diskutere ønsket pa  et kommende møde. 

6. Fremtidige aktiviteter 

Lisbeth Graakjær orienterede om planer for stævner resten af 2023. Eftera ret 2023 kan 

ses pa  Kor72s hjemmeside. 

Der blev udtrykt tilfredshed med at datoerne pa  de enkelte stævner bliver meldt ud sa  

tidligt som muligt og at der er sa  stor spredning i forhold til genrer og geografi. 

Ønsker fra medlemmerne: Lidt mere for kvindekor 

Evt. en kvindekor-gruppe i Tønder, na r der nu er sa  mange flere kvinder end mænd i 

grupperne. 

Bestyrelsen vil tage det med i overvejelserne af fremtidige stævner og Tønder, men det kan 

blive et spørgsma l om kapacitet og økonomi. 

7. Budget 2024: 

Ånders Hamming gennemgik budgettet for det kommende a r. 

Ingen kommentarer til budgettet. 

Kontingent for 2024: Bestyrelsen foreslog at fastholde nuværende takster i 2024: 

65 kr. pr. medlem i kor, dog unge under uddannelse under 30 a r: 40 kr. 

Enkeltmedlemmer: 235 kr. 

En deltager bemærkede, at det er billigt at være medlem. Der blev en debat omkring 

medlemskab og vigtigheden af at være mange i en organisation, ba de af musikalske og 

kulturpolitiske grunde. 

8. Eventuelt. 

Der var ingen indlæg under eventuelt, sa  Lisbeth Graakjær afsluttede 

repræsentantskabsmødet med at takke Erik Hildebrandt for sit arbejde i bestyrelsen 

gennem 11 a r.  Ligeledes en tak til Lisbeth Meede in absentia. 

Endelig tak til de fremmødte for et godt repræsentantskabsmøde og pa  gensyn til 

stævnerne. 

Jens Johansen fik det sidste ord og takkede Lisbeth Graakjær for hendes store og 

utrættelige arbejde for og med Kor72. 

 

For referat 

Birgitte Ugilt 


